
PROTOKOL Nr XVI/201r
obrad XVI sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 24 listopada 2011 roku

ustawowy stan Rady Miejski ei 21 obecnych na sesji 20 radny ch (95,2Yo)'

Nieobecni usprawiedliwieni :

1. Henryk Kajser

w obradach uczestniczyli zaproszeni goscie wedfug zal[czonych list obecnosci.

Porz4dek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad

2. Przedstawienie porz4dkuobrad XVI sesji Rady Miejskiej

3. Wyb6r sekretaria obrad XVI sesji Rady Miejskiej

4.Przyigcie protokotu )ilV sesji Rady Miejskiej

5. Inform acjaprzewod nicrqcego Rady rvriejstiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzY sesjami

6. Informacja nurmistrza Miasta i Gminy z realizacii zadahw poprzednim okresie

ztrilaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej

7. Interpelacje i zapytania radnych

8. Zapytania i wniosti przewo dn\cz4cych dzielnic i soltys6w

9. Informacja o rynku ptacy na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6w

10. Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania

Sciekow (nr 7512011)

11. Podjecie uchwal w sPrawie'

a) zmian w budzecisMiasta i Gminy ostrzesz6w w 20l l roku $v 76120ll)

b) zmiany w uchwale Nr Xnrltg/z0l1 Rady Miejskiej ostrzesz6w z dnia

zo puidziernika zafi roku w sprawie ustalenii stawek podatku od nieruchomoSci

na 2Ol2 rok (nr 80/201 I
c) zmiany w ucirwale Nr )ilv/9rl201r Rady Miejskiej ostrzesz6w z dnia 2o pub'

dziernik aZ1Il roku w sprawie okre$lenia wzor6w informacji i deklaracji

PodatkowYch (nr S l/201 l)
d) odwolania radnego ze skladu osobowego Komisji Budzetu i Przestrzegania Prawa

$r 77l20ll) . .. --, ,: ri ^.
e) powolania iadnego do sHadu osobowego Komisji planowania" Rozwolu

i Promocji GminY (nr 78/2011)

f) ustalenia nazw ulic w miejscowoSci Ostrzesz6w (nr 79/2011)

12. Odpowiedzi na interpelacje zapytania

13. Sprawy r6zne i informacje
14. Zakonczenie

i stwierdzenie nrawomocnosc

ffi skrzypet - rr"ffi Miej.skiej otworzvl

obrady XVI sesji n"ay Miejskiej i stwierdzrt,2e sesja jest prawomocna

do obiadowania i podejmowania uchwal'

Wlodzimierz Piek arcryk- Sekretarz poinformowal, ze zgodnie

z decyzja Kapituly odznaki Honorowej za7.as\ugi dla wojewodztwa

Wielkopotrti"go'z dnia 18 lipca 201 I ioku i uchwal1Zarz4du Woje-

wodztwa Wielliopolskiego Nr qSOfZgl1 z dnia 28 lipca 2011roku -
- Odznake Honoiow yz{Zaslugi dla Wojew6 drtwaWielkopolskiego
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otrzymuje Marek czwordon - radny Rady Miejskiej ostrzesz6w'

Prezes Ochotniczej Strazy PoZarnej w Ostrzeszowie - za zaslugi

dla samo rzqduterytorialnego oraz dzialalno$i spolecznqna tzecz

ochrony poeci*plz*o**i i bezpi eczetistwa mieszkafic6w powiatu

ostrzeszowskiego.
W imieniu S amirzqdu Woj ewo dmt aWielkopolskiego Krzysztof

Grabowski - czlonek Zarzqdv Woj ewodztwa Wielkopol skiego

przedstawil charaklerystykq radnego Marka Czrvordona i wrgczyl

sdznaczenie.
Gratulacj e Markowi Czwordonowi zlozyli'
- Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy nady Miejskiej w imieniu radnych

i wlasnym,
- Dominika Grzesiak-Sikora w imieniu euro posla Andrzeja Grzyba,

- delegacja Ochotniczej Strazy Poimtnei w Ostrzeszowie'

Marek Czwordon podzigko*il za odznaczenie i gratulacje'

Przewod niczqcy Rady Miejskiej oglosil ls-minutowa przerwQ w obradach

(eodz.lou - ld$.

po przerwie na obrady nie wr6cil radny Marek czwordon.

rad
iffiSkrzypek-rt" iejskiej przedstawil 

.

porz4dek obrad, kt6"y radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady'
--l-+ l^\ i ,.\ nrry\rr&(tuvrl vv^ev

Mariusz witek - Buimistrz wni6sl o przyjpcie w punkcie l1 ppkt b) i c) pro-

jektow uchwal w sPrawie:
'_ 

",,'iuny 
w uchwut" N, K.vlsglzor l Rady Miejskiej ostrzeszow z dnia

zo pu2dziernika 2011 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieru-

chomo$c\ na}Ol} rok (nr 80/201 I

- zmiany w uchwale Nr K,[lgll20l l Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia

io ir ia"iernika 2011 roku w sprawie okre$lenia wzor6w informacji

i deklaracji podatkowych (nr 8ll201l)
Rada Miejska j"anoglosnie (19 glosow .,,2d') przyjela wniesiony wniosek'

Przewodni""a" daturq radnego Andrzeja

ogorkiew iczina sekret uriobrad-dzisiejszej sesji- Radny Andrzej

OlOrnew icz utyrazil zgodq na kandydowanie'

Rada Miejska jednoglosnie (19 glosbw .2d..)-wybrala radlggo Andrzeja

Ogorkieiwicz-asekrJarzem obrid XVI sesji Rady Miejskiej

i V sesji RadY Miejskiej

przedstawil wniosek o przryjecie protokol z-)ffv sesji.
'A-rt rtrt inqPl

ffi;ffi;r.ulranoglo3nie (19 gtos 6w ,,zd') przyjela zgtroszony wniosek'

Wniosek stanowi zal6cznlk do protokolu'
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oodgimowanvch w okresie mi?dzv sesiami
icz6cy Rady Miej skiej przedstawi'l

informacje.
Informacja stanowi zal4eznik do protokolu-

Do p-}itu 7-eo Interpelacie i zapvtania radnvch
z wejSciem w 2ycie dnia 17 listopada

br. ustawy , dnia3O sierpnia br. o zmianie ustawy o ochronie praw

lokatorow, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu Cywilnego

zapytuje Burmist rza iakjest gmina przygotowana na wystqpowanie

**tttuulnych eksmisji na terenie gminy. Stwierdza,l2 ustawa stwierdza'

Ze zmienia sie spos6b eksmitowania os6b, kt6re s1zadtuilone czynszami

i prosi o pr""driu*ienie dokladnej sytuacji, jak to jest na dzien dzisiejszy

w naszej gminie, atakiejakie zantierzenia mozna podjai w najblihszym

czasie, aby zapobiec problemom, zwrqzanym z poruszonq spra\I/Q.

Na obrady sesji wr6cil radny Marek Czwordon-

Radny Jan Klimek w imieniu mieszkafic6w osiedla Piast6w podzigkowal

za wykonanie dywanika asfaltowego na ul. Ziemiowita.

Radny Jan G6r i zapytuje Burmistrza dlaczego wstrzymano Srodki finansowe

na ulicg Kqpielowq Czy prawd4jest, ze srodki, kt6re mialy wptynqc

do bud:zetu1ok. t, j mintib na zt) zostaly wstrzymane prze z lJrzqd Marszal-

kowski ze wzglgdu na fakt i2 do 1;r/w Urzgdu wpfunal donos.

Radny Ryszar? 
-szymafrski 

w 
"wiqpku 

z wiadomoSciq jaka ukazala siq

* **diuitr pod koniec wrze$nia br. dotycz4c4listy dworcow kolejowych

przezfiaczonych do likwidacji, w ktorej Prezes PKP stwierdzrta, 2e zwr6cila

rie Oo samorzqd6w o zajgcie stanowiska w tej sprawig. Zapfiuie czy !amo-
rzqdostrzeszowski otrzymatze strony PKP informacjg na temat stacji

kolejowej w Ostrzeszowie.
Zapytujeczy podjgto rozmolvy z dyrekcj4PKS co do nowej lokalizacji

dworca w Ostizeszowie. Czy zmiana lokalizaqi dworca PKS w okolicy

dworca PKP nie bylaby dobrym ronxiqzaniem trudnej sytuacji w jakiej

sig obecnie znajdujemY.
przekazalBurmistizowi pismo w sprawie barier architekloniczno -
budowlanych i kornunikacyj nych utrudniaj acych poruswzanie sig ni epelno-

sprawnym - pismo stanowi zalqcznik do protokolu'

Radna Beata Califrska przedstawila proSbg mieszkanc6w ul. Rozanej

dotyczqc4usunigcia usterki lampy ulicznej, klora od dfuzszego czasu

nie 6wieci.
Radny Henryk Mackanid kolejny raz porusza sprawg oSwietlenia ulicznego-

Stwierdz a, ie wrazze wzrostem wydatk6w ponoszonych na ten cel poglgbia

sig zjawislo marnotrawstwa. Corazczgsciej zdarza sig, ze lampy uliczne,

np w okolicy Urzgdu Miasta i Gminy s4 nadal wl4czone o godz-8 rano

ffi Burmist ru przedstawil powyzsz4 infiorrnacj 9.

Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.



4

a nawet Wirnej. Czgsto dotyczy to ci4gu pieszo-rowerowego wzd\ui

drogi krajowej nr 1 1., czy tez oSwietlenia drogi nr 11, Stggryje,2ewy-.

lqcianieos*i*ttrnia o 3b min. wcze$niej, kiedy jest juz widno, w skali

rot,, prTyzzqitoby sig do szczqdno$ci w wydatkach na energiE'

Samor"qd faci duze pieniqdzezavtrzymanie tego oSwietlenia, a czpsto

zdarzasig soltysi lub mieszkaricy solectwa zglaszai1awarig i wezwana

ekipa nie potrafi usun4c jej od razt;, tylko ptzyieadia po 2 - 3 nzy '

Inwerweniowalem * tpi*ie niedzialaj4cej lampy, kt6ra pomimo wizyty

pracownik6w energetyki nie dziala i po 2 tygadniach znowu zglosilem
-do 

nupru*y . Zapiuji 
"ry 

kto3 monitoruje spos6b utrzymania o$wietlenia

i jegonapraovy ot* 
"ry 

nie ponosimy w tym zakresie zbyt du2ych

wydatkow.
Radna Krystyna Sikora zloiy\ana pismie i pismo stanowi zalqcznik

do protokolu.
Radny Edward skrzypek - radna Krystyna otrzyma odpowiedt na pismie.

lniki nawi4Tuj 4c do spotkania. soltysow

zterenigminy z Burmistrzem, kt6re odbylo sig 16 listopada 20ll roku

dotycz4cigo zimowego utfzlmania dr6g i wtr4zanych z tym oszczEdno$ci'

Naietenie wsi Kuiniki sq pizypadki, ze status prawny dr6g jest nieuregu-

lowany. W zwiq3ki ztymdrogi te w okresie zimy nie bqd-l odSniezane'

Wnosi do Burmi strzao ittt".pt"tacjq pojqcia ,,sfuzebnoSci" zgodnie

z Kodeksem Cywilnym * teltt ptzekazania informacji osobom zainte'

resowanyrn. lvnosi o spotkan ie z przedstawicielami wydziatu Gospodarki

Gruntami by omowid najtrudniejsze przrTpadki'

Wnosi o poinformowani" rujaka stawkq zaiak1firmy pracuj4 przy od-

Snie2aniu drog.
wnosi o realizacjg wniosku z dnia l5 wrzesnia br. i ujgcie w planie

inwestycj i na2012 rok sprawy remontu wzglgdnie naprawy drogi

na osiediu Kuzniki oraz budowy oSwietlenia ulicznego.

Miasta i G
UrzPdu PracY Przedstawila

powyZsz4 informutje. Informacja stanowi zalgcznik do protokofu'

Projekt uchwatY wraz z uzasadnie-

niem. Projekt zostal szczegolowo om6wiony na wspolnym posiedzeniu

stalych Komisji RadY Miejskiej-
nudw Zbigniew Kais€ wnosi o przygotowanie przez spolki informacji

o ,u"iryniitych kredytach i terminach splat Proponowan4 informacjq

winni otrzymai radni do wiadomoSci.

Rada wtiejska jednoglosnie (20 glosow ,,zd') podjda ucl_rwale.

Uchwala Nr Xwg4lz}ll stanowi zatqcznik do protokolu'
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tur 7612{lll
J6""f B,rki"*i cz- Skarbnik przedstawil projekt uchwaly'

Projekt zostal szczegolowo om6wiony na wsp6lnym posiedzeniu

stalych Komisji RadY Miejskiej
nudu MiejskaleanogloSnil (zo glos6w ,,zt') podjqla yclrwale-

Uchwala Nr XVUgSlz}ll stanowi zalqcznik do protokotu'
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Przedstawil Projekt uchwalY'

Projekt znstal szcz-egc>lowo omowiony na wspolnym posiedzeniu

statych Komisji RadY Miejskiej-
nada MiejskaleOnogloSnie (20 glosow ,,zd') podjgla r1clrwale

Uchwala Nr XWg6l20l1 stanowi zal4cznik do protokolu'

stalych Komisji RadY Miejskiej
nuiu Miejskai"Onoglosnil 1ZO glos6w ,,zt') podjgla uchwalg

Uchwala Nr XVUg 7l2}l 1 stanowi zalqcznik do protokotu'

ik Przedstawil Projekt uchwalY'

Projekt zostal szczegolowo ornowiony na wsp6lnym posiedzeniu

77nvn

e)

wlodzimi*r r@ przedstawil projekt uchwaly

Projekt zostal omowiony na wsp6lnym posiedzeniu statych Komisji

ffig ffi:H"i8 glosam i,,zd',2 ,,wstrz5rmuj4cymi" podjqla uchwalg.

Uchwala Nr XW9 8l2}l1 stanowi zalqcznik do protokolu'

Wodzimirp f rzedstawil projekt u-clwaly

Projekt zostal omowiony na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji

Rady Miejskiej
Rada Miejska jednoglosnie (20 glosow ',zd',) 

podjela yclwale'

Uchwala Nt Xwgglz}ll stanowi zalqcznik do protokofu'

pawel usri'o*'iffia*t9pcu @edstawil projekt uchwaly'

Projekt zostal om6wiony na wspolnym posiedzeniu statych Komisji

Rady Miejskiej.
Rada Miejska tl glora mi ,,z:d',1 ,,wstrzymyjqcym" po{jqa uchwalp'

Uchwala Nr XWl00/2011 stanowi zatqc71rlk do protokolu-

20ll



kowskiego w sprawie ul. K4pielowej'
Burmistrz odpowiedzial, ze radnY.

Radny lan G6ra prosil, by Burmisttz bedqc w urzgdzie Marszalkowskim

sprawg ul. Kqpielowej i kto zloryl donos'

Burmi strz poinformowal, ze uczestniczyl w delegacj i prezentacjuPolud-.

niowej wietkopolski w druks eli orazpod"igko*al firmom za udostgpnie-

nie swoich produkt6w na prezentacjq'

Przewodniczacy Rady nnil;stiei polnformowal, ze w dniach otrzymal

zlJrzqdow Starbowych w Ostrzeszowie i Ostrowie Wlkp' oraz Kqpnie

pisma dot yczqcego os*iud czefimaj4tkowych radnych - jest kilka uwag

do przeslanych oSwiadczen

Koiejna ,"rju Rady Miejskiej odbgdzie.*ie * dniu 29 grudniaa}l1 roku,

na ktorej proponujg uchwali[ budzet Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2012

rok..

Do n-ktu 14-go Zakoficzenie
przewod n\cz4cy Rady Miej skiej krotko podsumo w al przebieg o' r n d sesj i,

podzigkowal wszystkim 
"audziatw 

obridach i zamknQl obrady XVI sesji

Rady Miejskiej.
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Obrady sesji opuScil radny Aleksandet Jazefiak'

n a interpelasie_zapylan ia

Mariusz Wit"k - g,t*ittr2 iodpowiadajqc na zgloszone interpelacje

r zapytana wyjaSnil, he*t"yuty zarnteresowani otrzymaj4 odpowi edz\

na pi6mie.

I e klo ztohyt donos do Urzedu Marszal-

Rada podjeta 7 ushwal.
Rada rozpoczg-la obrady o godzinie lP, a zakonczylao godzinie l4E'

Sekretaru
obrad XVI sgtti R^$N Nliejskiej

@a"o'61ft0" ic"


